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Firma feromedia przystępuje do budowy linii światłowodowej

Firma feromedia przystępuje do budowy linii światłowodowej. Jak poinfomowali przedstawiciele tej
firmy, część wybudowanej infrastruktury będzie zlokalizowana w naszej gminie.

Szczegóły na załączonym plakacie.

https://wolamyslowska.com.pl/firma-feromedia-przystepuje-do-budowy-linii-swiatlowodowej/



